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Na skoczni im. Adama Małysza w Wiśle Malince odbył się pierwszy z dwóch konkursów Pucharu Kontynentalnego.
Wygrał Austriak Stefan Thurnbichler, który wyprzedził swojego rodaka Andreasa Koflera i Norwega Kima Rene
Elverum Sorsella.
Po pierwszej serii konkursu prowadził Norweg Bjoern Einar Romoeren, jednak słaby skok w drugiej serii
spowodował, że utytułowany Norweg nie znalazł się nawet na podium. Najrówniej skakał Austriak Stefan
Thurnbichler (124,5 i 126 m – nota 250,4 pkt) i to on zajął ostatecznie miejsce na najwyższym stopniu podium.
Drugie miejsce ex aequo zajęli Andreas Kofler (124 i 126 m – nota 249 pkt.) i Kim Rene Elverum Sorsell (125 i 125 m –
nota 249 pkt.). Tuż za podium uplasowali się Norweg Vegard Sklett oraz Niemcy Christian Ulmer i Erik Simon.
Dopiero na 7. miejscu uplasował się Bjoern Einar Romoeren. Wśród uczestników konkursu startował również
Norweg Sigurd Pettersen, który ostatecznie zajął 10. lokatę. Najwyżej spośród reprezentantów Polski był Klemens
Murańka (19. miejsce). Jedyny wiślanin w stawce Piotr Żyła zajął odległą 43. pozycję. Tuż za finałową „trzydziestką”
znaleźli się również Marcin Bachleda i Andrzej Zapotoczny (zajęli ex aequo 31. miejsce).
Po konkursie udało się chwilkę porozmawiać z Andreasem Koflerem, austriacką gwiazdą skoków:
- Andreas, co powiesz o skoczni w Wiśle, na której miałeś okazję skakać po raz pierwszy?
- Wykonano tutaj kawał dobrej roboty, bo skocznia jest bardzo fajna. To duża przyjemność skakać w Wiśle.
Atmosfera jest super a zawody były dla mnie bardzo udane. Sama skocznia jest bardzo przyjazna dla zawodników,
którzy mogą tutaj oddawać łatwe i dalekie skoki. Mam nadzieję, że kiedyś spotkamy się tutaj na zawodach Pucharu
Świata.
- Mieliście czas podczas tego weekendu pozwiedzać Wisłę?
- Tak i mam wrażenie, że jest to piękne miasteczko w górach, w którym można poczuć się prawie jak w domu. Wisła
jest większa niż miejscowość, w której mieszkam w Austrii. Jest więcej sklepów i sporo ciekawych miejsc do
obejrzenia. W piątek byliśmy w centrum Wisły, gdzie odbyła się ceremonia otwarcia Pucharu Kontynentalnego. To
fajne miasteczko i cieszymy się, że właśnie tutaj odbywa się Puchar Kontynentalny.
- Zobaczymy Cię jutro na najwyższym stopniu podium?
- Mam nadzieję (uśmiech). Na pewno będę o to walczył.
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